
-ATB etin toptan satışındaki KDV indiriminden memnun 

-ATB Başkanı Yavuz: ''KDV oranının yüzde 1'e çekilmesi, sektörde olumlu karşılanmıştır. 

Yeni uygulama ile piyasalarda belirgin bir rahatlama olacağı inancını taşımaktayız''  

ANKARA (A.A) - 02.12.2011 - Ankara Ticaret Borsası (ATB) Başkanı Faik Yavuz, etin toptan 

satışında yapılan KDV indirimini olumlu bulduklarını belirterek, ''KDV oranının yüzde 1'e 

çekilmesi, sektörde olumlu karşılanmıştır. Yeni uygulama ile piyasalarda belirgin bir 

rahatlama olacağı inancını taşımaktayız'' dedi.  

ATB'den yapılan yazılı açıklamaya göre Yavuz, KDV oranının yüzde 1'e indirilmesiyle 

birlikte, yüzde 50 tevkifat uygulamasının da kaldırılmasını beklediklerini kaydetti. Yavuz, 

getirilen yeni oran ile sektördeki kayıt dışılığın bitirileceğini savundu. 

Başta toptan et satışı olmak üzere, bazı gıda maddelerinde KDV oranını düşürülmesi 

nedeniyle hükümete teşekkür eden Yavuz, ''KDV oranının yüzde 1'e çekilmesi, sektörde 

olumlu karşılanmıştır. Yeni uygulama ile piyasalarda belirgin bir rahatlama olacağı inancını 

taşımaktayız. Ayrıca, sektördeki kayıt dışılık bitirilecek ve kayıt altına alınacaktır. Bu da bize 

yeni politikalar üretmekte, yardımcı olacak güncel bir veri tabanı oluşturabilmemizi 

sağlayacaktır'' değerlendirmesinde bulundu.  
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